

JADUAL KADAR HARGA

BIL	HURAIAN	UNIT	KADAR HARGA (RM)
	<p><u>(M) PERTUKANGAN KACA</u></p> <p>Semua kaca hendaklah mematuhi M.S 1135 dan bebas dari gelembung, bintik dan kecacatan lain</p> <p>Semua kaca hendaklah dipotong dengan cermat dan dipasang dengan sempurna. Kaca keping (glaa panes) hendaklah mempunyai renggang ruang lega 2mm sekeliling lurah dan hendaklah dipasang dengan sempurna menggunakan dempul pada lurah. Bagi lurah kayu, kaca yang dilekat itu hendaklah dipaku dengan paku sendal dan dipasang kumai, manakal bagi lurah logam pula, kaca yang dilekat itu hendaklah dipaku atau disendal dengan klip spring dan dikemas dengan dempul di bahagian depan lurah. Setelah siap pemasangan, semua kaca hendaklah dibersihkan di permukaan dalam dan luarnya dan mana-mana kepingan yang pecah, retak atau cacat hendaklah diganti seperti yang diluluskan oleh Pegawai Penguasa dan kosnya ditanggung oleh pemborong sepenuhnya.</p>		
A	3mm Tebal Kaca jernih dan kerja memasang kaca dengan kumai atau dempul seperti diarahkan termasuk membekal dan memasang kumai baru atau membersihkan dan memasang kembali kumai yang sediaada seperti dikehendaki. (kumai baru diukur berasingan)	M2	93.10
B	4mm Tebal Kaca jernih dan kerja memasang kaca dengan kumai atau dempul seperti diarahkan termasuk membekal dan memasang kumai baru atau membersihkan dan memasang kembali kumai yang sediaada seperti dikehendaki. (kumai baru diukur berasingan)	M2	104.00
C	5mm Tebal Kaca jernih dan kerja memasang kaca dengan kumai atau dempul seperti diarahkan termasuk membekal dan memasang kumai baru atau membersihkan dan memasang kembali kumai yang sediaada seperti dikehendaki. (kumai baru diukur berasingan)	M2	129.50
D	6mm Tebal Kaca jernih dan kerja memasang kaca dengan kumai atau dempul seperti diarahkan termasuk membekal dan memasang kumai baru atau membersihkan dan memasang kembali kumai yang sediaada seperti dikehendaki. (kumai baru diukur berasingan)	M2	145.50
E	12mm Tebal Kaca jernih dan kerja memasang kaca dengan kumai atau dempul seperti diarahkan termasuk membekal dan memasang kumai baru atau membersihkan dan memasang kembali kumai yang sediaada seperti dikehendaki. (kumai baru diukur berasingan)	M2	234.00
F	6mm Tebal kaca jernih berlampung (clear float glass) dan kerja memasang kaca dengan kumai atau dempul seperti diarahkan termasuk membekal dan memasang kumai baru atau membersihkan dan memasang kembali kumai yang sediaada seperti dikehendaki. (kumai baru diukur berasingan)	M2	156.60

JADUAL KADAR HARGA

BIL	HURAIAN	UNIT	KADAR HARGA (RM)
	PERTUKANGAN KACA (SAMB.)		
A	12mm Tebal kaca jernih berlampung (clear float glass) dan kerja memasang kaca dengan kumai atau dempul seperti diarahkan termasuk membekal dan memasang kumai baru atau membersihkan dan memasang kembali kumai yang sediaada seperti dikehendaki. (kumai baru diukur berasingan)	M2	253.50
B	5mm Tebal kaca bercorak jernih (kabur) (obsured) dan kerja memasang kaca dengan kumai atau dempul seperti diarahkan termasuk membekal dan memasang kumai baru atau membersihkan dan memasang kembali kumai yang sediaada seperti dikehendaki. (kumai baru diukur berasingan)	M2	106.80
C	6mm Tebal kaca berdawai kabur (obsured) dan kerja memasang kaca dengan kumai atau dempul seperti diarahkan termasuk membekal dan memasang kumai baru atau membersihkan dan memasang kembali kumai yang sediaada seperti dikehendaki. (kumai baru diukur berasingan)	M2	259.40
D	12mm Tebal kaca berdawai kabur (<i>obsured</i>) dan kerja memasang kaca dengan kumai atau dempul seperti diarahkan termasuk membekal dan memasang kumai baru atau membersihkan dan memasang kembali kumai yang sediaada seperti dikehendaki. (kumai baru diukur berasingan)	M2	348.40
E	6mm Tebal kaca bercorak warna (tinted figured) dan kerja memasang kaca dengan kumai atau dempul seperti diarahkan termasuk membekal dan memasang kumai baru atau membersihkan dan memasang kembali kumai yang sediaada seperti dikehendaki. (kumai baru diukur berasingan)	M2	193.30
F	12mm Tebal kaca bercorak warna (<i>tinted figured</i>) dan kerja memasang kaca dengan kumai atau dempul seperti diarahkan termasuk membekal dan memasang kumai baru atau membersihkan dan memasang kembali kumai yang sediaada seperti dikehendaki. (kumai baru diukur berasingan)	M2	273.00
G	6mm Tebal kaca plat (plate glass) dan kerja memasang kaca dengan kumai atau dempul seperti diarahkan termasuk membekal dan memasang kumai baru atau membersihkan dan memasang kembali kumai yang sediaada seperti dikehendaki. (kumai baru diukur berasingan)	M2	220.70
H	12mm Tebal kaca plat (<i>plate glass</i>) dan kerja memasang kaca dengan kumai atau dempul seperti diarahkan termasuk membekal dan memasang kumai baru atau membersihkan dan memasang kembali kumai yang sediaada seperti dikehendaki. (kumai baru diukur berasingan)	M2	390.00
H	Cungkil dan buang semua kepingan kaca yang rosak atau pecah, bersihkan dan sediakan lurah (<i>rebates</i>) untuk yang baru dan gunakan kembali kumai asal seperti diarahkan	M2	11.10
J	Buangkan dempul (<i>putty</i>) yang rosak atau longgar, bersihkan dan mengecat semula hujung lurah dan kejabkan dempul baru termasuk mengecat permukaan supaya sama warna dengan cat sediaada	M	12.90

JADUAL KADAR HARGA

BIL	HURAIAN	UNIT	KADAR HARGA (RM)
	PERTUKANGAN KACA (SAMB.)		
A	Tanggal dan potong kaca tingkap ram mengikut saiz yang dikehendaki dan hujungnya hendaklah ditumpulkan dan dipasang semula dengan sempurna menggunakan dempul pada lurah	M	10.70
B	6mm tebal, 150mm lebar kaca tingkap ram (<i>louvred</i>), jenis kaca cerah dan kerja memasang (termasuk membuat alur dan memasang kumai apabila dipasang pada kayu)	M	22.80
C	6mm tebal, 150mm lebar kaca tingkap ram (<i>louvred</i>), jenis kaca cerah dan kerja memasang (termasuk membuat alur dan memasang kumai apabila dipasang pada besi)	M	21.90
D	5mm tebal, 150mm lebar kaca tingkap ram (<i>louvred</i>), jenis kaca cerah dan kerja memasang (termasuk membuat alur dan memasang kumai apabila dipasang pada kayu)	M	20.50
E	5mm tebal, 150mm lebar kaca tingkap ram (<i>louvred</i>), jenis kaca cerah dan kerja memasang (termasuk membuat alur dan memasang kumai apabila dipasang pada besi)	M	19.50
F	4mm tebal, 150mm lebar kaca tingkap ram (<i>louvred</i>), jenis kaca cerah dan kerja memasang (termasuk membuat alur dan memasang kumai apabila dipasang pada kayu)	M	17.70
G	4mm tebal, 150mm lebar kaca tingkap ram (<i>louvred</i>), jenis kaca cerah dan kerja memasang (termasuk membuat alur dan memasang kumai apabila dipasang pada besi)	M	15.80
H	3mm tebal, 150mm lebar kaca tingkap ram (<i>louvred</i>), jenis kaca cerah dan kerja memasang (termasuk membuat alur dan memasang kumai apabila dipasang pada besi)	M	14.20
J	5mm tebal, 150mm lebar kaca tingkap ram jenis kaca bercorak jernih (kabur) (<i>obscured</i>) berdawai, dan kerja memasang (termasuk membuat alur dan memasang kumai apabila dipasang pada kayu)	M	17.00
K	5mm tebal, 150mm lebar kaca tingkap ram jenis kaca bercorak jernih (kabur) (<i>obscured</i>) berdawai, dan kerja memasang (termasuk membuat alur dan memasang kumai apabila dipasang pada besi)	M	16.00
L	6mm tebal, 150mm lebar kaca tingkap ram jenis kaca bercorak jernih (kabur) (<i>obscured</i>) berdawai, dan kerja memasang (termasuk membuat alur dan memasang kumai apabila dipasang pada kayu)	M	39.80
M	6mm tebal, 150mm lebar kaca tingkap ram jenis kaca bercorak jernih (kabur) (<i>obscured</i>) berdawai, dan kerja memasang (termasuk membuat alur dan memasang kumai apabila dipasang pada besi)	M	38.90
N	5mm tebal, 150mm lebar kaca tingkap ram jenis kaca bercorak warna dan kerja memasang (termasuk membuat alur dan memasang kumai apabila dipasang pada kayu)	M	22.40
P	5mm tebal, 150mm lebar kaca tingkap ram jenis kaca bercorak warna dan kerja memasang (termasuk membuat alur dan memasang kumai apabila dipasang pada besi)	M	21.40

JADUAL KADAR HARGA

BIL	HURAIAN	UNIT	KADAR HARGA (RM)
	KACA TEMPERED GLASS		
A	Kerja membekal dan memasang kaca <i>tempered glass</i> dengan ketebalan 8mm termasuk kelengkapan pemasangan.	M2	583.00
B	Keria membekal dan memasana kaca <i>tempered glass</i> dendaan	M2	635.00
C	Kerja membekal dan memasang kaca <i>tempered glass</i> dengan ketebalan 12mm termasuk kelengkapan pemasangan.	M2	687.00
D	Kerja membekal dan memasang kaca <i>tempered glass</i> dengan ketebalan 20mm termasuk kelengkapan pemasangan.	M2	850.00
E	Kerja membekal dan memasang kerangka aluminium termasuk merangka, memotong dan lain-lain yang berkaitan sehingga sempurna.	M	30.00
F	Kerja membekal dan memasang kerangka aluminium (<i>powder coated</i>) termasuk merangka, memotong dan lain-lain yang berkaitan sehingga sempurna.	M	60.00